
                                                             Zápisnica 
          z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného  
                          dňa 22.9. 2017 v zasadačke OcÚ Čelovce 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny. 

Zapisovateľ: Eva Kiseľaková. 

Overovatelia zápisnice: Marek Gdovin, Ing. Andrej Sakala 

 
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Čelovce k 30.6.2017                    

(hl.kontrolór obce ) 

6. Výročná správa obce Čelovce za rok 2016 

7. Prerokovanie kamera cintorín – monitorovanie VOK (veľkoobjemový kontajner)  

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Záver 

 
K bodu č. 1 
Otvorenie    
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Čelovce  Ján Kožlej. 

Privítal prítomných poslancov v počte 3 s konštatovaním, že zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. Poslanec Bc. Viktor Kožlej sa ospravedlnil, poslanec Slavomír Nazarej telefonicky 

oznámil, že príde neskôr. 

         

K bodu č. 2                                                
Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
         Starosta obce určil za zapisovateľa Evu Kiseľakovú a za overovateľov zápisnice navrhol  

Mareka Gdovina  a Ing. Andreja Sakalu . Obecné zastupiteľstvo s návrhom starostu obce 

súhlasilo jednohlasne.    

                    

Prítomných poslancov: 3 
Hlasovanie: za 3       proti: 0         zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 3 
Schválenie programu rokovania 
     Starosta obce oboznámil poslancov s programom zasadnutia. Návrh na doplnenie 

programu zasadnutia nemal nikto. Program zasadnutia poslanci jednohlasne schválili.  

  

Prítomných poslancov: 3 
Hlasovanie: za 3        proti: 0         zdržal sa: 0 

 

                                                                                   uznesenie č. 15/09/2017 
 
 



 
K bodu č. 4 
Kontrola uznesenia 
        Starosta obce predložil overovateľom zápisnice zápisnicu zo zasadnutia OcZ, ktoré sa 

konalo dňa 16.6.2017. S obsahom zápisnice sa poslanci mohli oboznámiť na internetovej  

stránke obce Čelovce.  Tiež predložil poslancom obecného zastupiteľstva Čelovce podpísané 

uznesenia starostom obce Jánom Kožlejom, ktorých návrh poslanci schválili na zasadnutí  

obecného zastupiteľstva konaného  16.6.2017  bez výhrad. Konštatoval, že uznesenia sa plnia 

tak ako boli schválené.   

   

 
K bodu č. 5 
Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Čelovce k 30.6.2017  (hl. kontrolór obce ) 
      V tomto bode starosta informoval prečítal záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce 

Čelovce k 30.6.2017, ktorú vykonal a predložil hlavný kontrolór obce. Nakoľko tento sa na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva nezúčastnil, správu prečítal starosta obce. Tento záznam 

z kontroly bol poslancom zaslaný pred rokovaním e-mailom. Starosta prečítal tento záznam z 

kontroly a poskytol poslancom priestor na otázky a vyjadrenie. Nik z prítomných poslancov 

nemal k prejedávanému dokumentu otázky ani pripomienky, starosta obce dal hlasovať, že 

boli poslanci informovaný o tomto dokumente a berú obsah dokumentu na vedomie. 

 

Prítomných poslancov: 3 
Hlasovanie: za 3        proti: 0         zdržal sa: 0 

 

                                                                                   uznesenie č. 16/09/2017 
 
K bodu č. 6                                                 
Výročná správa obce Čelovce za rok 2016 
 
      V ďalšom bode bola predložená poslancom obecného zastupiteľstva spracovaná Výročná 

správa obce za rok 2016. Tento dokument bol tak ako aj záznam z kontroly zaslaný 

poslancom elektronicky, takže bol poslancom poskytnutý priestor na otázky. Počas diskusie 

o obsahu výročnej správy prišiel poslanec Slavomír Nazarej. Poslanci OcZ zobrali výročnú 

správu po prerokovaní na vedomie, bez výhrad.  
 
Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 

 

                                                                                      uznesenie č. 17/09/2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

K bodu č. 7        
Prerokovanie kamera cintorín – monitorovanie VOK (veľkoobjemový kontajner)  
     V tomto bode starosta obce informoval poslancov, že bol prekročený schválený počet 

vývozov veľkoobjemového kontajnera (VOK). Po vývoze sa veľmi rýchlo znovu naplní. 

Nakoľko vývoz VOK je pre obec finančne náročný, navrhol starosta obce monitorovanie 

priestoru a samotného VOK bezpečnostnou kamerou. Poslanec S. Nazarej navrhol 

premiestnenie kontajnera z miestneho cintorína na iné miesto, kde by bol viac viditeľný. 

Starosta obce argumentoval, že kontajner bol už na viacerých miestach a všade to bolo 

rovnaké. Po diskusii, ktorá prebehla navrhol S. Nazarej a Ing. Sakala , aby VOK namiesto 

monitorovania, bol  pristavený v obci len na určitý čas dvakrát až trikrát ročne, podľa potreby 

občanov obce. Starosta aj ostatní poslanci povedali, že s tým súhlasia a starosta ešte dodal, že 

sa zabezpečí týmto spôsobom vývoz Veľkoobjemového kontajnera len pre občanov obce 

Čelovce nie ako to bolo doteraz. O čase a mieste pristavenia by boli občania vopred 

informovaní. Dva veľkoobjemové kontajneri by boli v obci pristavené na jar pred Veľkou 

nocou na dva dní napr. piatok, sobota. VOK-kontajnery by boli pristavené naraz jeden na 

hornom konci, druhý na dolnom konci a firma zabezpečujúca vývoz VOK by ich následne 

vyviezla v pondelok.  

             Druhý cyklus vývozu by sa urobil tým istým spôsobom v jeseni na základe 

požiadavky zo strany obce. Jeden vývoz VOK stojí teraz obec 250,-€ s DPH. V roku 2018 

budú zabezpečené 4 až 6 x vývozy VOK – dva až tri na jar a dva až tri na jeseň, začo obec 

zaplatí    1000,-€ až 1500,-€ s DPH. S týmto poslanci súhlasili. Starosta obce konštatoval , že 

na nový spôsob vývozu VOK obec nabehne od nového roka 2018. Do konca roka 2017 bude 

vývoz bežať tak, ako doteraz. Ďalej S. Nazarej  navrhol odpredaj VOK, ktorý je vo vlastníctve 

obce. S tým poslanec Marek Gdovín  nesúhlasil. Starosta obce informoval, že je možnosť, dať 

tento kontajner do prenájmu firme, ktorá zabezpečuje vývoz VOK. Poslanci po diskusii 

súhlasili, aby bol VOK ponúknutý do prenájmu firme, ktorá zabezpečuje vývoz VOK v obci 

Čelovce. V prípade potreby a opätovnej zmeny vývozu VOK, bude tento kontajner vrátený 

naspäť do užívania obce Čelovce v takom stave v akom bol zapožičaný, čo bude potrebné to 

ošetriť aj zmluvne.  Starosta obce dal následne o prerokovanom hlasovať.  

 

Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 

 

                                                                                  uznesenie č. 18/09/2017 
                                          
K bodu č. 8         
Rôzne 
8.1  V tomto bode starosta informoval poslancov obce o doručení výpovede zo strany firmy 

KOSIT, ktorá zabezpečuje vývoz komunálneho odpadu a tiež zo strany firmy ENVI-PAK, 

ktorá zabezpečuje separovaný zber v obci. Vývoz aj po vypovedaní zmlúv z oboch strán je 

zabezpečený do konca roka 2017. Dovtedy je potrebné urobiť nové Verejné obstarávanie na 

vývoz uvedených komodít v našej obci.  Poslanci túto informáciu vzali na vedomie a poverili 

starostu obce na riešenie vzniknutého problému.                                                    

8.2 V tomto bode poslanec Ing. A.Sakala požiadal starostu obce, aby zastupiteľstvo 

informoval o stave, v akom je výstavba elektriny NN siete a Trafostanice ako aj cesty 

v lokalite „Zahumnie“. Starosta obce povedal, že zo strany obce je na výstavbu elektrického 



vedenia NN siete a TS vydané územné Rozhodnutie a už je podaná žiadosť na vydanie 

stavebného Rozhodnutia. Po nadobudnutí právoplatnosti tohto Rozhodnutia obec požiada 

VSD o zaradenie stavebných prac pre zriadenie NN siete a TS. Čo sa týka výstavby 

a vysporiadania cesty, starosta obce poveril notára JUDr, Čuchtu vyhľadaním všetkých 

spoluvlastníkov dotknutých parciel, ktoré bude potrebné vysporiadať na základe 

spracovaného Geometrického plánu cesty na Zahumní, ktorý spracoval a vyhotovil Ing. Pavol 

Majerník. Následne bude zvolané stretnutie vlastníkov parciel za účelom vysporiadania 

vlastníckych vzťahov. K územnému konaniu stačí súhlas vlastníkov z výstavbou, nie je 

potrebné, aby boli parcely vo vlastníctve obce. V bode rôzne bola ďalej vznesená požiadavka, 

aby starosta obce zvážil, či nie je potrebné na križovatke pri kultúrnom dome v obci zriadiť 

retardér. Autá tadiaľ jazdia veľkou rýchlosťou a v areáli kultúrneho domu sa zvyknú hrať deti. 

Je teda veľká pravdepodobnosť dopravnej nehody.                                                                     

8.3 V tomto bode bolo prerokovanie žiadosti pána Cyrila Gdovina, ktorá bola obci doručená 

10.7.2017 a následne bola doručená dňa 4.8.2017 opätovná výzva  na vysporiadanie 

pozemkov parcela č 187/3 a 187/4, ktorých je vlastník a za ktoré žiada spolu vyplatiť sumu 

750,-€, na základe zákona NR č.582/2004 Z. z. Celková výmera oboch pozemkov je 435 m2. 

Po preštudovaní žiadostí sa poslanci uzniesli, že obec nemá záujem o odkúpenie oboch 

parciel, ale iba o prípadné odkúpenie po dohode jednej parcely 187/3 s výmerou cca 113 m2, 

z ktorej je vstup do areálu kultúrneho domu na základe Znaleckého posudku.  

 

Prítomných poslancov: 4 
Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0 

 

                                                                                   uznesenie č. 19/09/2017 
 
 

      
K bodu č. 16 
Diskusia 
Diskusia prebiehala priebežne ku každému bodu programu, takže v tomto bode nemal nikto 

žiadne námietky a požiadavky a starosta obce a diskusiu ukončil. 
 

K bodu č.17 
Záver 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za 

účasť na rokovaní a rokovanie OZ vyhlásil za ukončené. 

 

 
Zapisovateľ:                          Eva Kiseľaková                    .......................................... 
 
 
Overovatelia zápisnice:       Marek Gdovin                       ......................................... 
 
 

                                                Ing. Andrej Sakala               ......................................... 
 
 
                                                                                  .................................... 
                                                                                                            Ján Kožlej 
       starosta obce 



 

 

                                       Obecné zastupiteľstvo v Čelovciach  
  
                                               Závery z rokovania   
                     Obecného zastupiteľstva obce Čelovce dňa 22 .09.2017  
 

 

  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce schválilo:  
Program rokovania zasadnutia OcZ tak ako bol predložený.  

  

Prítomných poslancov: 3 
Hlasovanie: za 3        proti: 0         zdržal sa: 0                uznesenie č. 15/09/2017  
  

  

Obecné zastupiteľstvo Čelovce prijalo nasledovné uznesenia:  
 
 
 

                                            uznesenie č. 16/09/2017  
  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce:  
A. berie na vedomie, záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Čelovce k 30.6.2017, ktorú 

vykonal a predložil hlavný kontrolór obce, bez výhrad. 

 
Prítomných poslancov: 3 
Hlasovanie: za   3      proti: 0         zdržal sa: 0  

 

 

 

                                              uznesenie č. 17/09/2017  
 

  
Obecné zastupiteľstvo Čelovce:  
 
A. berie na vedomie, výročnú správa za rok 2016, bez výhrad 

           
 

Prítomných poslancov: 4 
 

Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  

 

  

 

 

 

 

 

 



 

                                              uznesenie č. 18/09/2017  
 
Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. berie na vedomie, výpovede zo strany firmy KOSIT, ktorá zabezpečuje vývoz 

komunálneho odpadu a tiež zo strany firmy ENVI-PAK, ktorá zabezpečuje separovaný zber 

v obci ako aj informáciu, že  vývoz aj po vypovedaní zmlúv z oboch strán je zabezpečený do 

konca roka 2017. 

 
B. poveruje, starostu obce urobiť do konca roku 2017, nové Verejné obstarávanie na vývoz  

Komunálneho odpadu (KO) a separovaného odpadu v našej obci Čelovce. 

 

C. schvaľuje, vývoz VOK(veľkoobjemového kontajnera) od roku 2018 iba jednorazovo na 

jarné upratovanie 2-3 VOK a jesenné upratovanie 2-3 VOK, podľa potreby občanov obce.  
 

D. súhlasí, aby VOK bol daný do prenájmu firme, ktorá zabezpečuje vývoz VOK v obci 

Čelovce. V prípade potreby a opätovnej zmene vývozu VOK, bude tento kontajner vrátený 

naspäť do užívania obce Čelovce v takom stave v akom bol zapožičaný, čo bude ošetrené aj 

zmluvne. 

 

 

Prítomných poslancov: 4 
 

Hlasovanie: za 4        proti: 0         zdržal sa: 0  

 

 

 

                                               uznesenie č. 19/09/2017  
 

Obecné zastupiteľstvo Čelovce: 
 
A. berie na vedomie,  informáciu o stave príprav na realizáciu prác pre NN siete a TS ako aj  

o stave opatrení na vysporiadanie vlastníckych vzťahov cesty v lokalite Zahumnie. 

 

B. súhlasí, s odkúpením iba jednej parcely 187/3 s výmerou cca 113 m2, z ktorej je vstup do 

areálu kultúrneho domu na základe Znaleckého posudku, ktorej vlastníkom je p. Cyril 

Gdovin.   

   
 

                                                

V Čelovciach dňa 22 .09.2017          Ján Kožlej  

                                    starosta obce  

  

 


